



Date: 22nd August 2023

التاريخ: ٢٢ أغسطس ٢٠٢٣م

Invitation

دعوة

Bank Muscat - Investor session on Bank's un-audited financial statements for the six months period ended 30 June 2023

بنك مسقط - جلسة نقاشية للمستثمرين حول البيانات المالية غير المدققة للبنك لفترة الستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٣م

Bank Muscat would like to invite the Investors and Analysts to participate in the six months period results 2023 session:

يود بنك مسقط دعوة المستثمرين والمحللين الماليين للمشاركة في الجلسة النقاشية حول النتائج المالية لفترة الستة أشهر والتي ستعقد في:



Thursday, 24th of August 2023



الخميس ، ٢٤ أغسطس ٢٠٢٣م



9:00 am (Muscat Time)



٩:٠٠ صباحًا (بتوقيت مسقط)



1 hour



ساعة واحدة

The agenda of this discussion will be to present the un-audited financial performance for the six months period ended 30 June 2023. The presentation will be followed by a Q&A session.

يتمثل جدول الأعمال في عرض النتائج المالية غير المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٣م. بعد انتهاء الجلسة النقاشية سيكون هناك فقرة للإجابة على الأسئلة.

The session will be conducted via Zoom, Meeting ID, link and QR code below:

سيتم عقد هذه الجلسة عبر برنامج الاتصال المرئي والمسموع Zoom من خلال الرابط أو الرمز أدناه:



Click to join the meeting

[Meeting's Link](#)

Meeting ID: 940 0077 3132

Passcode: 411077

For further details, please contact the Investor Relation Officer:

Narjis Fida Hussain Al Lawati

Email: IR@bankmuscat.com

Phone: +968 24768458

اضغط للانضمام إلى الاجتماع

[Meeting's Link](#)

Meeting ID: 940 0077 3132

Passcode: 411077

للمزيد من التفاصيل يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين:

الفاضلة/ نرجس فدا حسين اللواتي

البريد الإلكتروني: IR@bankmuscat.com

الهاتف: +٩٦٨ ٢٤٧٦٨٤٥٨

Waleed K. Al Hashar
Chief Executive Officer



وليد بن خميس الحشار
الرئيس التنفيذي